
Notulen Algemene ledenvergadering

Datum: 08-12-2014 Voorzitter: Evert van de Beek
Aanvang: 21:00 uur Notulist: Peter van der Wal
Eindtijd: 22:50 uur Deelnemers: Evert van de Beek,Dolf Bartels,Victor

Hebels,Peter van der Wal,Jeffrey Fernhout
Genodigden:

Naam Aanwezig Reden

Evert van de Beek Aanwezig

Dolf Bartels Aanwezig

Victor Hebels Aanwezig

Peter van der Wal Aanwezig

Jeffrey Fernhout Aanwezig

1 Opening en vaststelling agenda

Notulen:

De voorzitter opent de vergadering om 21:`00 uur. Er zijn afmeldingen ontvangen van Gerard en Loes Fidder,
Peter Geurtsen, Ruud Romeijn en Marijke Rosmalen. De vergadering wordt bijgewoond door 35 leden,
waaronder de vijf bestuursleden.

2 Terugblik op het bijna afgelopen verenigingsjaar

Notulen:

De voorzitter meldt bij z'n terugblik op het bijna afgelopen jaar veel gebruik te hebben gemaakt van de website,
waarbij hij Ron van Weezep (en de niet aanwezige Gert-Jan Hogeveen) complimenten maakt voor het uiterlijk en
de inhoud van de vernieuwde website. Het ledenaantal d.d. 8 december bedraagt 413 in totaal, waarvan 65
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pupillen, 50 junioren, 19 senioren en 279 masters. Van laatst vermelde categorie zijn er 170 50+ en daarvan 52
65+. De vereniging heeft 88 leden die langer dan 10 jaar lid zijn en 151 leden die langer dan 5 jaar lid zijn. Goed
is de constatering dat het aantal trainers en juryleden stijgende is. Een meer verontrustend punt van aandacht
betreft de (on)bereidheid om vrijwilligerswerk uit te voeren. Initiatieven die zich in een grote belangstelling mogen
verheugen zijn de bootcamp trainingen en de diverse wandel- en (hard)loopcursussen voor beginners. Ria van
Weezep werd uitgeroepen tot sportveteraan 2013, Elke Molenaar behaalde zilver op het NK 800 meter junioren
indoor en goud op het NK 800 meter junioren. Gayri Hawery behaalde goede prestaties bij de langere afstanden,
waaronder marathons. Lisanne Brouwer behaalde ondanks een blessure aansprekende resultaten. Willem
Landman vraagt, daartoe uitgenodigd door de voorzitter- aandacht voor de Bevrijdingsloop die van 4 op 5 mei
tussen Wageningen en Lelystad wordt verlopen door een Lelystads team dat veelal uit leden van AV Spirit
Lelystad bestaat. Hij wijst erop dat bijna iedereen komend jaar vrij zal zijn op 5 mei omdat het een lustrumjaar is
en vraagt daarom ieder verenigingslid zich te melden bij de aankomst van het team in het Lelycenter, waar het
het bevrijdingsvuur zal worden ontstoken.

3 Verslag vorige vergadering van 05-06-2014, tekstueel en naar aanleiding van

Notulen:

Freek Warners deelt mee dat het Sportbedrijf Lelystad in eerste instantie enthousiast was over het idee om twee
drempels in het pad richting de hockey- en de duikvereniging te plaatsen. Gert-Jan de Boer stelt dat de
maximumsnelheid ter plaatse 50 kilometer is en dat deze in combinatie met aan te leggen drempels geen goede
combinatie zal vormen. Er zal een brief naar Sportbedrijf Lelystad worden door het bestuur om te vragen om
uitvoering aan het plan te verlenen. De notulen worden vastgesteld onder dankzegging aan de notulist. 

Acties:

Actiepunt Afhandeling door Datum gereed

545 Datum overleg: 08-12-2014
Brief schrijven aan Sportbedrijf Lelystad met het
verzoek om twee drempels aan weerszijden van
het toegangshek aan te leggen in de weg van de
parkeerplaatsen van sportpark Langezand naar
de hockey- en duikvereniging.

Peter van der Wal 21-12-2014

4 Beleidsplan

Notulen:

Victor Hebels meldt dat hij t.g.v. een onvoldoende voorbereiding geen gebruik maken van de beamer. Daarom zal
de presentatie die hiervoor is gemaakt op de website worden geplaatst. Vier van de acht beleidsonderdelen
hebben inmiddels vorm gekregen: jeugd, ambities, communicatie en trainers. Dank wordt gezegd aan de
vrijwilligers die hieraan hebben bijgedragen. De onderdelen 'jeugd' en Â´doelstellingen en ambitiesÂ´ worden
nader toegelicht door Elske Warners, waarbij zowel het al gerealiseerde als de plannen die nog gestalte dienen te
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krijgen worden belicht. Hierbij meldt Elske tevens dat Bart van Gelder en zij als ambassadeurs voor de EK atletiek
2016 zullen fungeren. In het kader van de communicatie heeft de eerder geformeerde communicatiecommissie
haar taak teruggegeven aan het bestuur. De commissie heeft wel een communicatieplan opgesteld, hetgeen door
Elske Warners is aangevuld. Ook dit plan zal binnenkort op de website verschijnen. Het onderdeel 'trainers' wordt
toegelicht door Jeffrey Fernhout. Hij meldt dat de groep die zich over dit onderwerp heeft gebogen in eerste
instantie moeite had met de meegekregen opdracht 'droom je droom'. Ingestoken is op plezier in de sport,
samengevoegd met voldoende ruimte voor talentontwikkeling. Aan de hand hiervan is een organogram opgesteld.
Hij meldt dat een aantal trainers al werkt volgens het -pas opgestelde- plan, iets dat de (op)stellers met
goedkeuring gadeslaan. Daarnaast dient te worden bezien of het mogelijk is om talenten langer aan de vereniging
te binden. Tijdens besprekingen van de groep is gebleken dat het lastig is om groene (korte) tights te krijgen.
Naar aanleiding hiervan wordt voorgesteld om de groene kleur van de clubkleding te wijzigen in zwart. Als de
aanwezigen hiermee instemmen, dient het voorstel te worden ingediend bij de Atletiekunie, waar het drie
maanden op hun website wordt gepubliceerd met de mogelijkheid voor andere verenigingen tegen het
voorgenomen besluit te ageren. Vervolgens dient de Atletiekunie zelf met het wijzigingsvoorstel in te stemmen.
De vergadering stemt desgevraagd in met voornoemd voorstel. Tenslotte roept Victor Hebels leden op zich te
melden voor de werkgroepen die de onderwerpen Â´aanbod activiteiten, Â´financiën, Â´sociale samenhangÂ´
(kantine) en 'vrijwilligers' zullen uitwerken. Het is de intentie om het beleidsplan van toepassing te verklaren tot en
met het jaar 2017.

5 Begroting 2015

Notulen:

Dolf Bartels belicht enige punten uit de begroting zoals deze voor komend jaar wordt voorgesteld. Anja Molenaar
vraagt waarom de kosten voor de uitwedstrijden hoger zijn begroot. DB antwoordt dat dit een gevolg is van de tot
nog toe gemaakte kosten in het jaar 2014 en dat deze zijn doorberekend in de begroting voor 2015. Voorts vraagt
Anja de omschrijving 'Kosten ledenadministratie' (punt 4 op pagina 2) aan te passen, omdat deze grotendeels zijn
veroorzaakt door de aanschaf van het pakket Sportlink. Jaco Langeveld vraagt of er binnenkort zal worden
overgegaan tot het aanbrengen van dubbel glas in de kozijnen op de begane grond. Victor Hebels meldt dat de
werkgroep die het onderdeel 'sociale samenhang' (kantine) van het beleidsplan zal uitwerken hiervoor opdracht
zal krijgen. Daarnaast is er inmiddels door de technische commissie een offerte ontvangen. Als de formering van
de werkgroep te lang op zich laat wachten, zal de reeds ontvangen offerte worden gebruikt c.q. zullen er
aanvullende offertes van andere aanbieders worden opgevraagd door de technische commissie. Vervolgens
stemt de vergadering in met de voorgestelde begroting.

Beslissingen:

Beslissing Datum besloten

291 Goedkeuring begroting 2015. 08-12-2014

6 Voorstel contributie 2015
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Notulen:

De vergadering stemt unaniem in met het contributievoorstel voor 2015.

Beslissingen:

Beslissing Datum besloten

292 Goedkeuring voorstel contributie 2015. 08-12-2014

7 Voorstel wijziging kleur broek/rok/legging clubkleding

Omdat genoemde kledingstukken moeilijk verkrijgbaar zijn in de (juiste) kleur groen, stelt het bestuur voor om in
het vervolg de kleur zwart te gebruiken.

Notulen:

Dit onderwerp is reeds behandeld/vermeld onder punt 4. van de notulen.

Acties:

Actiepunt Afhandeling door Datum gereed

544 Datum overleg: 08-12-2014
De atletiekunie informeren over het voorgenomen
besluit om over te gaan op zwarte i.p.v. groene
tights.

Peter van der Wal 19-12-2014

Beslissingen:

Beslissing Datum besloten

290 De vergadering stemt unaniem in met het voorstel om aangaande de clubkleding
over te gaan op zwarte i.p.v. groene tights.

08-12-2014

8 Voorstel tot verlenging zittingsperiode voorzitter

De formele zittingsperiode van voorzitter Evert van de Beek verstrijkt medio komend jaar. Omdat hij tijdens
voornoemde periode een jaar is vervangen door interimvoorzitter Maarten Schoone, stelt het bestuur voor om de
zittingsperiode met een jaar te verlengen tot medio 2016.

Notulen:

De vergadering stemt unaniem in met het voorstel om Evert van de Beek nog een jaar extra de positie van
voorzitter te laten bekleden.
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9 Uitreiking presatiebekers

Notulen:

De prestatiebeker voor de jeugd wordt toegekend aan Lisanne Brouwer en die voor de senioren aan Ria van
Weezep. Ada de Jong meldt dat het allerleukste vrijwilligersbaantje vrijkomt. Zij heeft de afgelopen tien jaar met
hulp van Theresia en Tineke de Vries de aanschaf van vrijwilligerspresentjes voor haar rekening genomen. Ada
vraagt iedere vrijwilliger om zijn/haar herinnering -die inmiddels op een tafel achterin de kantine zijn uitgestald-
mee te nemen c.q. later op te halen. Voornoemde drie dames worden door de voorzitter in de bloemetjes gezet,
waarbij de oproep aan andere dames om deze prachtige taak over te nemen. De voorzitter memoreert dat Gerard
en Loes Fidder hun taken in de kantinecommissie zullen neerleggen, waarbij aangetekend dat zij ervoor hebben
gekozen om vanavond niet aanwezig te zijn. Colin Straathof en Jilles Warmer hebben afscheid genomen van het
trainerschap. Bij laatst vermelde vier personen zullen de bloemen alsnog worden afgeleverd.

10 Rondvraag en sluiting

Notulen:

Ria de Graaff meldt dat de inkoop voor de kantine direct een probleem gaat vormen omdat zij zelf niet over een
rijbewijs beschikt en Dick Everwijn werkzaam is. De voorzitter vraagt de leden om zich zelf te melden dan wel
medeleden op te roepen dit te doen. Tot er definitief zal zijn voorzien in deze vacature, verklaart de voorzitter
zichzelf bereid om zorg te dragen voor het ophalen van etenswaren en drank bij de groothandel. Brian Slijngard
meldt dat bij binnenkomst van het terrein er donkerte heerst. Freek Warners van de technische commissie zal een
extra lamp laten plaatsen. Willem Landman vraagt om nadere informatie over het vertrek van Gerard Fidder
vanwege een regel in het e-mailtje dat hij hierover aan de medewerkers van de kantinedienst heeft geschreven.
Peter van der Wal reageert hierop met de mededeling dat het bestuur niet kan ingaan op een regel die zij niet zelf
geformuleerd heeft. De voorzitter sluit de vergadering, maar niet voordat Ada de Jong een deel van de haar
toekomende loftuitingen doorgeeft aan Ron van Weezep die altijd zorg draagt voor de kaart die bij het
vrijwilligerspresentje wordt aangeboden.
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